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Endelig dagsorden: 

OLSO informerer at Mette Nødskov dagen før har valgt at udtræde af bestyrelsen 

1. Valg af dirigent. 
Bent Andersen blev valgt som dirigent uden modkandidater. Dirigenten takkede for valget og 
erklærede generalforsamlingen lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 
Der var 29 stemmeberettigede medlemmer til stede. 
Valg af stemmetællere. 
Bent efterspørger stemmetællere:  

• Lene Toft  
• Kim Hartmann 

Begge er valgt 
 
Stemmesedler er ikke omdelt, men foreligger hvis der skal afstemmes.  
 

2. Formanden aflægger beretning, herunder meddelelse om bestyrelsesval- gets 
resultat. 

Formanden aflagde sin beretning, hvorefter forsamlingen enstemmigt godkendte denne.  
Ingen imod, ingen hverken for/imod. Formandens beretning blev enstemmigt godkendt af 
forsamlingen.  
 

3. Valg af evt. manglende bestyrelsesmedlemmer og suppleanter til bestyrel- sen. 
Michael Rembrandt blev valgt til bestyrelsen for 2 år, mens Bettina Quvang, Sarah Schustin og 
Henrik Sørensen blev valgt som henholdsvis 1., 2. og 3. suppleant. Valgene blev foretaget ved 
håndsoprækning, og alle blev valgt for en 1-årig periode. 
 
Praksis i klubben:  
Henrik er 1. suppleant – jf. hans tilstedeværelse.  
Der var valg ved håndsoprækning – Bettina er med overvejende majoritet 2. suppleant 
Sarah er 3. suppleant.  
 
 

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse, og der kan gives 
decharge til bestyrelsen. 

Formanden fremlagde regnskabet (gå til pkt. 5 nedenfor).  
 

5. Valg af 2 revisorer samt 2 suppleanter. 
Vibeke Kampmann blev genvalgt som revisor, mens Nina Dige Vinther blev valgt som ny revisor 
uden modkandidater. Per Hergott og Doris Boelt blev valgt som revisorsuppleanter uden 
modkandidater. Alle valgt for 1 år. 
 

6. Behandling af indkomne forslag. 
Forslaget fremsendt af Nina Dige Vinther vedrørende VSS’ varighed og aktiviteter blev drøftet, men 
vurderet uegnet til beslutning og flyttet til punktet "Eventuelt." 
 

7. Bestyrelsen fremlægger forslag til budget, kontingent samt arbejdsplan. 
Bestyrelsen foreslog, at kontingentet for 2025 forblev uændret, hvilket blev vedtaget efter en kort 
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drøftelse. 
 

8. Eventuelt. 
Der blev drøftet forskellige emner, herunder medlemskabsfordele, klubbens aktiviteter samt 
forbedringer af svartider på henvendelser til bestyrelsen. 
 
Forslag indsendt af Nina Dige Vinther – der kan laves en drøftelse og dertilhørende efterretning.  
Nina gennemgår hendes tanker om hvordan specielt VSS har ændret sig over tiden.  
 
OLSO/Formanden kommenterer:  

- Vi bestræber os på, at alt gøres i klubbens interesse.  
- Mener ikke klubben skal hænge fast i tidligere års udfordringer 
- VSS: 22 enheder i Sandersvig, 25 i Karrebæksminde 
- Før 1990 var ugen en 5-dages uge.  
- Når man kigger tilbage i tiden, så er der sket meget, fra over 100 enheder til nu ca. 20.. 
- Med forkortet uge, så skal der prioriteres. Der er arrangementer der ikke kan lade sig gøre.  
- Vær opmærksom på, at hvis arrangørgruppen af et VSS ønsker en hel uge, så er dette helt 

ok og ikke noget der stoppes af bestyrelsen.  
 
Jørgen Lawaetz bidrager med – Schweissprøve – har erfaring med at Basset klubben holder VSS 
prøven i en weekend langt væk fra andre VSS-aktiviteter. 
 
 
Mail politik  
Anne forklarer at det ikke kan være rimeligt, at man ikke kan vente 5 uger på et svar. Det er 
uhøfligt ikke at svare. Det er uhøfligt, når man ikke får et svar på mail eller ved opkald.  
 
ASGR – Mener ikke det er måden at gøre det på. Fremhæver at det er vigtigt, at det sendes  
 
Kvittering for modtagelsen er almindelig praksis og det skal prioriteres at dette praktiseres.  
 
Vi tager ind i overvejelserne på hvordan god takt, tone og svartider – serviceminded. God skik er 
debat og dialog under eventuelt. Et almindeligt kodeks på svar tages op internt i bestyrelsen.  
 
Aleksander kommer med oplæg til autosvar, som skal implementeres. På den måde, så vil der 
komme kvittering til afsender.  

Ad pkt. 3 – Formandens beretning. Valg til bestyrelsen. 
I henhold til § 13 stk. 1 punkt 3 i klubbens vedtægter er det senest den 15. 
marts 2024 via Beagle Klubbens Magasin nr. 1/2024 meddelt, at 

 
Lone Hansen Ole 

Sørensen 

er på valg. De er villige til genvalg for 3 år. 
 

Inden for den i vedtægternes § 13, stk. 1 punkt 4 fastsatte frist (1. april 2024) 
har bestyrelsen ikke modtaget andre kandidater. 



7  

General 

Da der i henhold til § 13 stk. 1 punkt 7 dermed ikke er opstillet flere kandidater 
end der skal vælges, skal der ikke afholdes valg. 

 
Ad punkt 4 

I henhold til § 13 stk. 3 punkt 4 skal der på generalforsamlingen vælges 3 
suppleanter til bestyrelsen. 

Ad punkt 5 
Regnskab findes i det fremsendte materiale til GF 

Ad punkt 6 
Revisorkandidater og suppleanter skal vælges 

Vibeke Kampmann har givet udtryk for, at hun ønsker at fortsætte.  
Lene toft kan ikke fortsætte, da hun er kommet i udstillingsudvalg.  
 
Nina Dige Vinther stiller sig til rådighed.  
Nina vælges uden modkandidater.  
 
Suppleanter:  

- Per Hergott  
- Doris Boelt 

Ingen modkandidater – begge er valgt.  
 
 

Ad punkt 7 
Inden for den i § 17 stk. 3 fastsatte frist (1. april 2024) har bestyrelsen 
modtaget dette punkt til dagsordenen: 

”Beagle Klubbens VSS - Varighed og aktiviteter” - Stillet af Nina Dige Vinther 
 
 
Nina ønsker følgende til referat:  
At hendes forslag ikke var egnet til behandling og beslutning, ønskede hun gerne at have fået at 
vide allerede ved modtagelse af dette.  Dette foreslås at bestyrelsen gør opmærksomt på dette 
fremadrettet.  
 
 
 
Formandens beretning: 

Bestyrelsen (ingen spørgsmål) 
Bestyrelsens møder i 2023/2024 har ligesom i 2022/23 været en blanding af fysiske møder og 
virtuelle møder. Det har vist sig at være en brugbar blanding af mødeformer og er kommet for at 
blive. Vi forsøger at have min. et fysisk møde pr. halvår. 
Vi er stadigvæk (og heldigvis) en meget forskelligartet sammensat bestyrelse med mange og gode 
diskussioner, men vi er samtidig enige om at holde fast i, at vi skal opleves som handlekraftig og 
når derfor næsten altid frem til beslutninger, som sikrer hensigtsmæssig drift af klubben, til glæde 
for alle. Der er villighed til kompromiser i bestyrelsen, hvilket absolut er en positiv værdi. 
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Medlemstal og hvalpe/opdræt  

(ingen spørgsmål – vender tilbage til dette punkt efter opfordring af Nina Dige Vinther og forklarer 
dette er en af hendes kæpheste. Nina mener det er opdrætterne der er for dårlige.  

Fortsætter med snakken om gratis udstilling. 

Snakker om tidligere tider og hvordan Nina startede med opdræt. I dag undrer Nina sig over hvor 
få der stiller i avl og opdrætsklasser - der er ikke nogen i dag.  

Medlemstal 
Som det fremgår af regnskabet, er der igen en nedgang i medlemsskabsindtægterne på kr. 17.000 
fra 2022 til 2023. I forhold til budgettet en afvigelse på ca. 26.000 kr. 
Der er i 2023 registreret et noget mindre antal beaglehvalpe i DKK (106), en halvering ift 2022 
(240). Når færre hvalpe fødes, meldes der også færre hvalpekøbere ind. 
Vi oplever stadig, at rigtig mange opdrætterindmeldte medlemmer kun er medlem i det tidsrum, 
som deres opdrættermedlemsskab dækker. Vi må konstatere en sammenhæng imellem faldende 
aktivitetsniveau i regioner og udvalg og muligheden for fastholdelse af (nye) medlemmer. Mange 
vælger medlemskab fra, fordi de ikke føler, at de får noget ud af det. De fleste vælger dog 
aktiviteter i deres nærområde og prioriterer dette med deres hund. Det er positivt, at beaglen 
bliver beskæftiget og stimuleret, men problematisk, at vi som klub ikke kan fastholde flere 
medlemmer i fællesskab. Vi vil gerne økonomisk og organisatorisk understøtte tværgående 
arrangementer, ar- rangeret af frivillige, de steder i landet, hvor regionerne ikke er særlig aktive. 
Vi prioriterer at afholde det traditionelle opdrætterseminar hvert år – netop for at samle 
klubbens dygtige opdrættere til oplæg, dialog om racespecifikke sygdomme og vidensdeling på 
tværs. Op- drætterne er klubbens rygrad – uden dem ingen hvalpe. Beslutninger vedr. 
racespecifikke syg- domme og handling i forhold hertil er fast stof på opdrætterseminaret og 
senest bakkede opdrætterseminaret i 2023 op om beslutningen om, at der skal foreligge test af 
begge forældredyr (og krav om status ”fri” Lafora og IGS for min. 1 af forældredyrene) for at 
kunne komme på klubbens hvalpeliste. En ekstra sikkerhed for hvalpekøberne. Vi arbejder også i 
fællesskab på at få indført avlsrestriktioner for racen i DKK. 
I det forgangne år har vi desværre haft en sag med en opdrætter, som anvendte en syg (”Lafora 
affected”) hund i avlen, hvilket resulterede i et antal ”affected” hvalpe. Opdrætteren er ikke 
længere medlem af klubben og ej heller af DKK. 

Regnskab (ingen spørgsmål) 
Bestyrelsen er overordentlig tilfreds med regnskabet. Vi rammer et godt stykke over det 
budgetterede, og særlig udstillingsområdet har præsteret meget flot. 
Vi er som klub velkonsolideret, og at vi ikke behøver at konsolidere os yderligere økonomisk. Der- 
for er der gennem de sidste år hensat en del midler til fx udstillings- og schweiss-aktiviteten, så 
områderne har mulighed for at afprøve nye ting ift udstilling og schweiss. En del af disse midler er 
stadig ikke anvendt og derfor er der ikke i 2023 hensat yderligere. 
COVID19-situationen medvirkede til at nedbringe øvrige omkostninger (særlig 
bestyrelsesarbejde), hvilket er godt for alle – og dette fortsætter også fremadrettet. Det sker 
med udgangs- punkt i, at når indtægterne falder, skal omkostningerne også falde. Med andre ord 
ønsker vi at medvirke til rettidig omhu. 
Udgifterne til Magasinet er også blevet trimmet. Det minimerer således den største udgiftspost på 
vores budget. 
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VSS og januarfest (ingen spørgsmål) 
VSS i Sandersvig v/Haderslev 2023 blev gennemført med et mindre udvalg af aktiviteter, her- 
iblandt 2 udstillinger. Desværre var området på campingpladsen ikke optimalt, hvorfor 
udstillingerne blev flyttet til et velegnet areal i nærområdet. Erfaringen herfra er, at vi 
fremadrettet skal forsøge at placere os på campingpladser/områder, hvor der er plads til 
størstedelen af aktiviteterne i tæt nærhed til campen. 
Januar-arrangementet 2024, som skulle hædre alle resultaterne fra 2023, blev afviklet efter ”den 
gamle model” i Hyllinge Hallen i samarbejde med udstillingsudvalget - dobbeltudstilling og 
hædring/fællesspisning om aftenen. Der var god tilslutning og god stemning til dette initiativ, som 
umiddelbart videreføres. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 
 

 
Udstilling  
Der har været afholdt et stort antal DKK- og specialklub-udstillinger i 2023, hvilket har resulteret i 
et overordentligt fornuftigt økonomisk resultat for udstillingerne. Derudover har udvalget taget en 
række nye initiativer for at skaffe flere deltagere i udstillingerne og fordelt udvalgets porteføljer 
anderledes end hidtil. 
Udvalget har desværre også været ramt af en del udskiftninger, hvilket betyder, at der denne gang 
er et medlem på valg og 2 vakante pladser. 
Udvalget og bestyrelsen er i stadig dialog og satser på, at det lykkes gennem en fælles indsats at få 
flere til at deltage i udstillingerne ved at forsøge nye tiltag og initiativer. Der er enighed mellem 
bestyrelse og udvalg om, at der skal satses på at gøre denne aktivitet endnu mere attraktiv, end 
den allerede er. 
Som noget nyt har vi nu indført en egentlig medlemshitliste, som betyder, at man skal være med- 
lem af klubben for at få registreret sine resultater på klubbens hitliste. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 
 

 
Træningsaktiviteter  
I lighed med mange andre specialklubber, har Beagleklubben ikke længere særlige specialklub- 
træningspladser. Beaglen og dens ejer(e) har imidlertid stadig brug for at gå til 
hvalpemotivation, lydighedstræning mm for at oparbejde og vedligeholde et godt samarbejde 
mellem hund og fører, og til dette formål findes der heldigvis et stort udbud på landsplan i DKK 
(og i privat regi), så alle beagler, uanset hvor i landet de bor med deres ejere, kan benytte sig af 
det. Der kan også arrangeres uofficielle og officielle prøver for klubbens medlemmer, ligesom 
ad-hoc arrangementer med en bred vifte af aktiviteter også kan indeholde forskellige former for 
aktiviteter. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 
 

Spor  
Beaglen og fantastisk dygtige beagleejere og –førere dyrker mange steder i landet schweiss og 
re- præsenterer racen på fornemste vis rigtig mange steder i landet, også når der afholdes DM i 
Schweiss, venskabskamp mm. Beaglen har vundet DM 3 år i træk (2014-2016) samt i 2021 (og 
en 3. plads) og gør sig hermed bemærket i selskabet af alle jagthunde og aftvinger sig stor 
respekt selv fra hærdede schweisshunde-dommere. Stort tillykke med det. Sporarbejdet hører 
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nu under bestyrelsen, men der er heldigvis en række frivillige, som gerne påtager sig et 
arrangør-ansvar, hvilket klubben bakker op om med støtte til de beagle-ejere, som prioriterer at 
repræsentere Dan- mark ved venskabskampen i Norge og Sverige. 
Som noget nyt har vi på opfordring lavet en hitliste for Nose Work, så klubbens medlemmer kan 
konkurrere ift denne aktivitet. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 
 

Magasinet  
Vi prioriterer stadig at have en fysisk udgave af vores magasin, idet det trykte magasin ofte er det 
eneste synlige bindeled til klubben for mange menige medlemmer. 
Vi vil imidlertid rigtig gerne øge kvaliteten (og kvantiteten) ved at opfordre til endnu flere bidrag 
fra medlemmer. Vi er dybt afhængig af, at rigtig mange medlemmer bidrager til at lave et godt 
og varieret medlemsblad, som retter sig mod brede dele af klubben, hvis eneste kontakt til 
klubben måske er Magasinet. Kun ved bidrag af historier og artikler fra medlemmerne og en god 
planlægning fra redaktionen kan vi sikre, at bredden og kvaliteten bevares. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 

 
Hjemmeside  
Vi må konstatere, at frivillighedsarbejdet ifm hjemmesiden er en overordentlig stor opgave og 
at vi derfor endnu ikke er i mål med vores ambition om en mere brugervenlig og opdateret 
hjemme- side. Vi er desværre stadig afhængig af frivillig indsats fra meget få personer, hvilket er 
utilfreds- stillende for alle, incl. de få frivillige/kyndige. Alt det bagvedliggende systemarbejde er 
dog alle- rede udført (af frivillig kyndig arbejdskraft), og der er lavet aftale med ekstern IT-
partner om at yde hjælp i fornødent omfang, når der er brug for det. 
For nærværende fungerer hjemmesiden (næsten som den plejer) ift hitlister, udstillingskalender 
mm, meddelelser, debatforum, kartotek mm. Vi har dog senest oplevet udfordringer med 
udsendelse ift kontingentfornyelse. Der er planer om, at kartoteket snarest skal overgå til DKK-
medlemskartotek, men der er stadig nogle tekniske forhold, der skal løses først. 
Vores ambition er imidlertid stadig, at det bliver nemmere for bestyrelse og udvalg at betjene 
hjemmesiden, så vi alle bidrager til at aflaste enkeltpersoners store indsats – og minimere 
afhængigheden/sårbarheden, som er afledt heraf. 
Vi glæder os til, at vi snarligt når til vejs ende og håber, at det også giver endnu mere tilfredshed 
med anvendelsen af hjemmesiden. 
 
 
OLSO – uddyber at hvis der er nogle der har kommentarer til hjemmesiden, så er det bestyrelsen.  
Formanden gennemgår baggrunden og understreger, at det hurtigt kan lyde som dårlige 
undskyldninger.  
Et eksempel på den seneste udfordring er inddragelsen af kontingenter.  

 
ALVT bidrager: Den nuværende platform er meget avanceret og det er ikke nemt at ”merge” med en 
mere simpel hjemmeside.  
 
Afslutning  
Som skrevet så mange gange før, laves klubbens arbejde af frivillige og uden denne indsats fra et 
hav af frivillige havde vi ikke nogen klub. Der sker løbende udskiftninger alle steder i klubben, 
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hvilket er ganske naturligt, når man taler om frivilligt foreningsarbejde. Der er grund til at sige stor 
tak til dem, der har trukket læsset og tak for de nye, der kommer til. 
En særlig tak skal lyde til vores regnskabsfører gennem mange år, Pia Ahlén, som har valgt at 
trække sig tilbage fra posten. Tak for den store indsats og det altid skarpe øje – det har været guld 
værd. For nærværende arbejder vi med at finde en ekstern partner til regnskabsføring, enten 
privat udbyder eller DKK, som vi har opfordret til at lave et administrativt fællesskab for 
specialklubberne. 
Særlig regionerne er med deres tilbud til medlemmerne medvirkende til, at der stadig tilbydes 
for- skellige former for træning og samlinger, til trods for, at centrale udvalg ikke eksisterer. Det 
er positivt, at der stadig er kræfter i nogle af regionerne til at løfte denne opgave. Vi forventer, 
at vi i fremtiden i højere grad kommer til at støtte ad-hoc arrangementer inden for alle 
aktiviteter lavet af frivillige. 
At arbejdet i klubben er frivilligt skal vi alle værdsætte og samtidig respektere, når vi nogle gange 
bliver lidt utålmodige eller utilfredse med forretningsgangen eller den tid, der går, før man måske 
får svar. Vi skal i det hele taget holde en god tone over for hinanden – kun på den måde kan vi 
bevare vores ry og rygte som en god klub med et enestående sammenhold, som mange andre 
klubber misunder os. 
(ingen spørgsmål fra forsamlingen) 

 
/Ole Sørensen 
 
Formandens beretning er hermed godkendt ved fuldtallig enighed.   
 

 
 
Resultatopgørelse 2023 og budget 2025 

 
OLSO gennemgår:  

- Medlemstallet er faldet og vi må være realitiske, at vi i 2024 også rammer lavere.  
- Magasinet er blevet billigere efter besparelse i 2023 (60% af medlemskontingent går til magasinet)  
- Bestyrelsesomkostninger er skåret ind til benet – TEAMS møder som lært under Corona er blevet en 

fast del af arbejdet i bestyrelsen 
- Hensatte midler – aktiviteter der kommer klubben til møde 
- Udstillingsudvalget har stor fokus på at holde besparelser nede.   
- 400.000 kr i egenkapital  
- Magasinet: 94500kr (ca. 50-60% af medlemskontingenter) 

 
Ovenstående er highlights om hvad der er i forhold til økonomien. Både schweiss og udstilling har fået 
henstillinger hvert år, der overføres ikke i år, da der stadig står henstillede midler, som kan benyttes til disse 
aktiviteter.  
 
Fra forsamlingen: 
Tine Wirenfeldt foreslår at magasinet skal være elektronisk, da hun blandt andet oplever forsinkede 
leveringstider på det fysiske magasin.  
  
Nina Dige Vinther mener ikke magasinet skal væk fra fysisk udgave. Vil gerne have aktiviteter ind i midten, 
som de gamle grønne sider.  
Hun forstår ikke hvorfor bestyrelsen har valgt at sænke omkostninger.  
 
OLSO: for her og nu beholdes magasinet fysisk. Forklarer hvad der blev snakket om hvordan blinklys 
medlemskab ideen fungerer. Altså snakken om differentierede medlemsmodeller i kennel klubben. Måske 
Beagle klubben kunne gøre noget lignende? Understreger, at klubben er nødt til at tænke fremad. Nu her er 
der ikke noget der trykker på økonomien, som nævnt før på mødet, men bestyrelsen er opmærksomme på den 
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faldende medlemstendens.  
 
Thjelde Ravn Toft: Foreslår at når magasinet sendes/distribueres, så vil dette fremgå af enten mailliste, 
hjemmeside, FB.  
Snakken starter, da Tine Wirenfeldt fortæller om hvalpekøbere, der slet ikke havde modtaget bladet og 
selvom de var informeret om at de skulle få det, så havde de ikke reageret på ikke at få det tilsendt.  
 
 
Regnskabet til godkendelse:  
Ingen i mod, hverken for/imod = ingen. Der er meldt ansvarsfrihed til bestyrelsen.  
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Pkt 11: Likvide midler 
Der mangler sammentælling af første delsum (474.402) med anden delsum (2.226), så det i alt giver 
et årsresultat på kr. 476.628 (som også fremgår s.8 under aktiver). 

 
Pkt 13: Skyldige omk./periodeforskydning: 
Depositum lejr Venskabskamp 2024 skal ikke fremgå her (giver forkert resultat (4.346 kr) ift 
”Gæld” s.8 (6.846 kr, som er det tal, der fremgår under passiver/gæld) 
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Revisionspåtegning 
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Ad pkt 7) Forslag til behandling på generalforsamlingen: 

Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen 2024: 
 

Beagle Klubbens VSS 
Varighed og aktiviteter 

 
Stillet af 
Nina Dige Vinther 

 
 
Flyttes til eventuelt. 
 
 
 
 

 
Ad pkt 8) Kontingentfastsættelse 2025 og 
arbejdsplan 2024/2025 

 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2025.  

OLSO forklarer baggrunden for at kontingentet ikke skal stige.  
Tilpasset budget for 2025.  
Diskuteret internt i bestyrelsen, men foreslår uændret for 2025.  

 

Bestyrelsens arbejdsplan 2024/2025: 

- Fokus på racens sundhed (racerelaterede sygdomme) og indførelse af avlsrestriktioner (DKK) 
- Sikre stabil drift af opgraderet ny hjemmeside (og brug heraf) og medlemssystem 
- Sikre rettidig omhu ifm klubbens samlede økonomi 
- Understøtte og arbejde for flere aktivitetstilbud til medlemmer overalt i landet 

 
Forslaget om begge forældre skal testes. Aftalt på opdrætterseminaret i 2023.  
Ambition om at medlemskartotek kommer i Kennel klub regi.  
Bestyrelsen følger løbende klubbens samlede økonomi og sætter stor fokus på rettidig omhu.  
Eksempel på aktivitetsudbud – Schweiss seminar i det nordjyske, denne  
Næstformand (Anna Sofie Gothen, ASGR) supplerer – Regionen i Fyn får besøg af en schweiss kyndig person 
– oplæg. Anna har tilladt sig at invitere basset og gravhunde med til arrangementet. Derfor er beagle fun 
day pt udskudt. Men Beagle klubben hægter sig på arrangement til hundens dag i Odense – som 
repræsentanter af Beagle Klubben.  
 
Thjelde Ravn Toft har en kommentar til hvordan nye medlemmer får det nyeste blad.  
Lisbet Engkjær (bestyrelsesmedlem, medlemskartotek) kommenterer – der kommer velkomstbrev.  
Nina Dige Vinther – mener det er dårlige steder der spares. Mener ikke det er medlemsvenligt. Hvorfor 
spare, når vi har penge på kontoen.  
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General 

Nina Dige Vinther – ønsker opdrætterseminar tilskud til alle. Hun synes det er fint, at maden er gratis, og at 
opdrættervejviser gør det gratis.  
ASGR forklarer baggrunden for tankegangen for hvordan der laves – hun efterspørger input! 
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